

TABLE OF CONTENTS**目 录****Calcineurin B-Like Proteins and Their Interacting Protein Kinases
(类钙调神经磷酸酶 B 亚基蛋白 CBL 和它们的作用激酶蛋白 CIPK)**

- Q. SHEN, W. L. GUO, L. X. JIANG.....8

Leaflet Morphology of *Pueraria* (Leguminosae) from the Miocene Shanwang Formation of Shandong Province and Its Palaeoecological Implications

(山东中新世山旺组葛属(豆科)小叶的形态及其古生态学意义)

- Q. WANG, H. H. XU, S. SHEN.....12

Recent Research on Isoprenoid Biosynthetic Pathway and Metabolic Regulation of Functional Isoprenoids in Medicinal Plants

(药用植物类异戊二烯代谢途径及其活性产物合成调控研究进展)

- Q. J. WANG, B. ZHANG, J. W. WANG.....22

Isolation of Salt-Inducible Promoter in Maize and Construction of Plant Expression Vector

(玉米盐诱导型启动子克隆及其植物表达载体构建)

- Y. J. ZHENG, D. FENG, Y. WEI, J. L. LIU, B. L. JIA, Y. H. ZHANG, H. Y. PAN, S. H. ZHANG.....29

Isolation of Sperm Cells of *Jatropha curcas* L.

(麻疯树精细胞分离)

- Y. ZHU, M. L. CHEN, E. M. HE, H. Q. TIAN.....35

Study on Morphology Anatomical Characters of *Fagopyrum dibotrys* and *F. esculentum*

(金荞麦和荞麦的形态解剖学特征研究)

- Y. L. YOU, M. L. CHEN, M. C. CUI, F. J. LV.....40